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I denne periode ønsker Lokaludvalget at arbejde videre med Bæredygtig 
udvikling af lokalområdet. Vi vil arbejde på at understøtte de forskellige arbejdsgrupper f.eks. 
omkring økonomi. 

 

Referat fra møde den 10. maj 2023 kl 19-21, Fælleshuset, Idrætsvej (Harndrup) 

Deltagere: Elisabeth, Julie, Mads og Gitte 

 

Pkt. 1 

Landsby film 
Onlinemøde med Jonas fra Landsby film 
Processens forløb: 
-Sprede budskabet i byen 
- Skriv til virksomheder som er fundet via postnummer 
- For at filmen kan blive til virkelighed skal der samles min. 30.000,00 – 40.000,00 kr. 
- Firmaerne får deres logo vist i slutning af filmen 
- Når filmen er lavet er den vores 
- Vi skal lave drejebogen i samarbejde med Landsbyfilm 
- Filmen var 2 til 5 min. Max 
- Vi får ejerskab på filmen 
- Platformen hedder Mimio 
- Vi får filen via et link 
- Vi kan indsætte stillbilleder fra vores egne kameraer 
- Projektet tager ca. 3 mdr. fra start til filmen er færdig til udsendelse 
- Vi kan selv få indflydelse på speaker. 
- Hvis filmen ikke bliver til noget får de enkelte virksomheder pengene retur 
 
 

Pkt. 2 

Godkendelse af seneste referat.  
Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

Pkt. 3 

Mailbox. 

- Landsbynetværkmøde 31. maj 

Mødet omhandler: Energiforsyning, fællesskab og forening som medicin og nyskabende 
boligløsninger i Skalmaparken.  

Mødet afholdes i Middelfart fra kl. 14.30 til 19.00. Elisabeth og Julie deltager. 

 

Pkt. 4 

Dialogmøde 24.05.2023.  
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Hvem deltager 

Der er ingen, der kan deltage 

 
Pkt. 5 

CVR problematik. Hvordan kommer vi videre?  

Udsættes til næste møde 

 

Pkt. 6 

Boliggruppen respons på at holde lille møde om nye boliger? 

Der en ingen kommentarer til spørgsmålet 

Byggeriet på Hjortebjergvej er forsinket. 

 

Pkt. 7 

Planlægning af årsmødet den 11. oktober 

- hvor vi skal afholde årsmødet – Lokation 

Vi booker Harndrup forsamlingshus. Gitte kontakter Hanne 

- Har du noget på hjertet -> dan gruppe 

Er der nogen der har lyst  

- Årets skulder-klap  -  komité 

- Fra sidste møde:  

o Indhold i grøn Fond (solcelleanlæg) 

Dette fortæller vi om i beretningen 

o Ny brugsuddeler og skoleleder inviteres 

o Vi skal have nedsat en komite som skal beslutte hvem der skal modtage prisen. 
Elisabeth laver et skriv som vi lægger på facebook, hvor vi opfordrer folk til at melde 
sig både til komiteen og ligeledes indstiller årets skulderklap.  

- Program: 

Er der nogle af arbejdsgrupperne har nyt/noget på hjertet 

Hvis filmen er færdig skal vi vise den frem. 

 

 

Pkt. 7 

Næste LU møde (6. juni)  -  lokation 

Fælleshuset på Idrætsvej 

Pkt. 8 

Eventuelt 
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- Hundeskoven 

Der afholdes møde med Middelfart kommune mandag den 15. maj kl. 16.00. Elisabeth 
deltager for Lokaludvalget. 

- Skal arb gruppe inviteret med til næste møde?   

- Forsikring/tilsyn 

Vi får 2000,00 kr. til dækning af forsikringen. Hvis forsikringen stiger skal Lokaludvalgets 
eget tilskud dække dette. 

- Multibanen 

På nuværende tidspunkt er der samlet 575.000,00 kr. ind. Projektet skal være i gang senest 
17. april 2024 for at gruppen kan beholde pengene fra Lokale og Anlægsfonden. I alt skal 
der indsamles 830.510,00 kr. 

- Åhaven 

Vi har fået lavet tilsyn på Åhaven og vi har fået regningen refunderet af Middelfart 
ommune 

- Solcelleanlægget 

Elisabeth og Julie har indgivet svar til høring med udgangspunkt i lokalområdet. Ang. 
solcelleanlægget og modtagelse af vores høringssvar. Elisabeth skriver til forvaltningen, at 
vi gerne vil inddrages i deres dialog med European Energy. 

 
Mødedatoer: 

Datoer for kommende LU møder: 
Tirsdag den 6. juni 

Torsdag den 17. august 

 

 

Næste årsmøde d. 11. oktober 2023 

 


